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Vanuit de fractie PvdA/GL de volgende technische vragen: 

 

 

 Vraag  Antwoord  

1 

 

 

In het stuk wordt aangegeven dat deze kostenpost 

onvoorzien is? Terwijl de rest van het betoog dit 

tegenspreekt, de kleedaccommodatie stamt uit de jaren 

tachtig van de vorige eeuw en duurzaamheidsopgave is 

ook bijna zolang actueel. 

De post onvoorzien is voor nood, voor zaken waar je niet 

op in had kunnen spelen.  

Had dit niet moeten worden ingediend als 

begrotingswijziging ? 

 

Op 31 maart 2023 is vanuit de sportvereniging deze investeringsaanvraag gedaan. Tot deze 

datum was het bij de gemeente niet bekend dat deze investeringsaanvraag voor dit jaar 

ingediend zou gaan worden.  

Vanuit dat perspectief bekeken is het een onvoorziene uitgave en wordt dan ook 

voorgesteld om de dekking ten laste te brengen van de post onvoorzien.  

 

In de Begroting 2023 is een bedrag van € 45.000 (ca. € 2 per inwoner) opgenomen als post 
“onvoorzien”. In 2021 en 2022 is deze post niet aangewend. De post onvoorzien kan, via 
besluitvorming van uw gemeenteraad, worden ingezet ter dekking van incidentele kosten. 

De investeringssubsidie aan Victoria Obdam betreft een incidentele subsidie en daarom 

wordt bovenstaande post als dekkingsmiddel geadviseerd.  

 

Kijkend naar de langere termijn stelt u terecht dat deze renovatie- en 

verduurzamingswerkzaamheden redelijkerwijs in te plannen zijn. Het initiatief ligt echter 

bij de sportvereniging omdat de kleedaccommodatie hun eigendom betreft.  

 

De sportverenigingen worden in juni 2023 bericht dat toekomstige aanvragen voor 

investeringssubsidies uiterlijk in september dienen te worden aangevraagd. Deze kunnen 

dan nog tijdig worden opgenomen in de begroting voor het kalenderjaar daarop volgend.  

 


